

Chers membres,

L'organisation et la planification de notre premier IGLOO au CCVG va bon train.

IGLOO est un programme d'initiation au curling pour les 6-12 ans bâti par Passion Curling de Curling Québec.

Notre objectif est de recruter 16 jeunes et nous devons réussir!!

Nous sommes rendus à environ +/- 8 jeunes en ce moment. À tous les membres, je sollicite votre aide pour le recrutement. Je vous invite à en parler à vos enfants, vos petits-enfants, vos neveux-nièces, vos voisins-voisines, etc. C'est un sport à découvrir qu'il faut rendre accessible aux jeunes. C'est à nous tous d'en faire la promotion!!

J'ai mis des documents d'informations sur le babillard des ligues. La première journée aura lieu le 8 décembre à 9h15. On aura le premier atelier de curling et les inscriptions seront complétées sur place.

Pour toute information, j'invite les gens à me téléphoner au 449-6742.

Merci aux moniteurs IGLOO de notre club : Georges, Jocelyn, Judy, Vincent, François, Sylvain, Lucie B., Stéphane et moi-même Lucie N.

Lucie Nault
449-6742

Dear members,

The organization and planning of our first IGLOO at CCVG is going well.

IGLOO is an introductory curling program for 6-12 years built by Passion curling from curling Quebec. Our goal is to recruit 16 young people and we must succeed!!

We are back at about +/-8 young people right now. To all members, I ask for your help in recruiting. I invite you to talk to your children, your grandchildren, your nephews-nieces, neighbours-neighbors, etc. It's a sport to discover that you have to make it accessible to young people. It is up to us all to promote it!

I put information documents on the league Bulletin board. The first day will take place on December 8th at 9:15 a.m. We will have the first curling workshop and the entries will be completed on the spot.

For any information, I invite people to call me at 449-6742.

Thanks to the IGLOO monitors of our club: Georges, Jocelyn, Judy, Vincent, François, Sylvain, Lucie B., Stéphane and myself Lucie N.

Lucie Nault
449-6742

